
 

Vestsjællands Kreds 

 

Referat til bestyrelsesmøde 
Mandag d. 28/10-2024 kl. 13, hos Stella 

 

Indkaldte:  

Susanne Høgsberg (næstformand), Hanne Lejre Pedersen (kasserer), Helle Kjær, Per 

Høgsberg, Lilian Nielsen, Stella Skovgaard, Michael Sørensen (suppleant) 

& Anne-Mette Eklund Ejlertsen (formand).  

 

Besøg fra Sekretariat: 

Malte Bang (Organisationskonsulent), og Lærke Taidal 

 

Afbud: ingen 

1. Godkendelse af dagsorden - ok 

2. Valg af referent - Hanne 

3. Godkendelse af referat fra d.  12. august 

a. Ifølge forretningsordenen af maj. 23 2024 betragtes referatet som 

godkendt, såfremt der ikke inden 7 dage før det næste ordinære 

bestyrelsesmøde er modtaget bemærkninger. Eventuelle bemærkninger til 

referatet sendes til formanden på amep@ejlertsen.eu. 

4. Orientering: 

a. Nyt fra HB og kredsformanden (Anne-Mette) – Møde i hovedkonkoret den 

16. nov Susanne og Stella deltager 

b. Økonomi (Hanne) – økonomien ser godt ud. Aktuel saldo kr. 87.905 

c. Annonce-ansvarlig (Per) – der er aktuelt 5 -6  tilfredse annoncører 

d. Klub-ansvarlig (Anne-Mette) 

e. Nyt fra klubberne 

i. Holbæk (Marianne /v. Helle) – Parkinson kor blev ikke tilgodeset med § 

18 midler af Holbæk Kommune, der er søgt sponsormidler. Der er 

gang i mange aktiviter  

ii. Kalundborg (Per) – velfungerende og har indgået et samarbejde med 

Hjernesagen og lungeforeningen. Der er i 2025 planlagt 2 fælles 

arrangementer. 

iii. Odsherred (Anne-Mette) – har haft et godt besøgt arrangement med 

en diætist 

iv. Ringsted (Michael) -varetager nu også Sorø området. Har krævet nye 

lokaler pga pladsproblemer - 

v. Slagelse (Holger/v. Anne-Mette) – velfungerende 

 

f. Regionale interessevaretagelse (Helle & Anne-Mette)- Kreds Storstrøm, 

kreds Sydsjælland og kreds Vestsjælland har deltaget i møde med 

neurologisk ledelse på Roskilde sygehus. Udgangspunktet var temaerne fra 

hvidbogen. Der blev etableret et positivt samarbejde og aftale om et årligt 

møde 
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g. Landsdækkende kvalitetssikring af fysioterapeuters tilbud til 

parkinsonpatienter (Stella) -oplyser at der i øjeblikket foregår vurdering af 

de vederlagsfri patientgrupper. Der udarbejdes Pixi bøger/flow cart hvor de 

forskellige sværhedsgrader af sygdomsudvikling får forskellige flow. Malte 

orienterer om den aktuelle spørgeskemaundersøgelse, som netop er 

udsendt til alle medlemmer. Hoved ønsker at have en status før de flow cart 

træder i kraft 

5. Behandling: 

a. Sammenlægning af klubberne Ringsted/Sorø -Tovholder planlægger 

mødested (Hanne lukker Sorø ned og overføreindestående til Ringsted) 

b. Tilskud til klubberne i 2025 – fastholder beløb fra 2024=kr 2000 årligt 

beløbet størrelse vurderes 1 gang årligt 

Videomøder via Teams – almindeligvis afholdes bestyrelsesmøder ved 

fremmøde , men der er åbenhed for deltagelse via teams,hvis fremmøde ikke er 

muligt  

c. Arbejdsopgaver i bestyrelsen og formandsvalg – Michael har overtaget 

Optimisten.  

d. Medlemsundersøgelsens resultater for Vestsjællands Kreds – Stella og 

Helles gennemgang fremlægges. Der arbejdes videre med en mulig 

konklusion.  

e. Årshjul (ca. 12. mdr. frem) – tager vi op på næste møde – pga tidspres 

i. Årsmøde for klubtovholdere og styregr. i jan./feb. 2025 

ii. Generalforsamling – 16. marts 2025 i Slagelse 

iii. Forårs arrangement 2025 

iv. Øvrige kreds arrangementer i 2025 

6. Næste møde – Tirsdag den 10. december kl 14 hos Hanne  

7. Eventuelt 

 

 


